

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2020, № 1 (33)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2020, № 1 (33)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Исполняющий обязанности директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, заведующая кафедрой общей и практической психологии ИПССО МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации 1998 в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва.

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, professor. Acting director of the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU. Head of the Department of general and practical psychology at IPSSR of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award in 1998. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Заведующий кафедрой педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва.

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, professor. Head of the Department of pedagogical, developmental and social psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



ТАРАСОВА Анастасия Александровна — аспирант кафедры педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

TARASOVA Anastasiya Aleksandrovna — a post-graduate student at the Department of pedagogical, developmental and social psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: anastasia-876@yandex.ru



СЕМЕНОВА Лидия Эдуардовна — доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры общей и клинической психологии ПИМУ МЗ РФ, Нижний Новгород.

SEMENOVA Lidia Eduardovna — Doctor of Psychological Sciences, professor, associate professor. Professor at the Department of general and clinical psychology of the PRMU, Nizhny Novgorod (Russia).

E-mail: verunechka08@list.ru



СЕМЕНОВА Вера Эдуардовна — кандидат философских наук, доцент, доцент кафедры теории и методики дошкольного образования НИРО, Нижний Новгород.

SEMENOVA Vera Eduardovna — PhD in Philosophy, assistant professor. Assistant professor at the Department of theory and methodology of preschool education of the NIED, Nizhny Novgorod (Russia).

E-mail: verunechka08@list.ru



ПЕРЕВОЗКИНА Юлия Михайловна — кандидат психологических наук, заведующая кафедрой практической и специальной психологии, кандидат психологических наук, профессор кафедры практической и специальной психологии факультета психологии НГПУ, Новосибирск.

PEREVOZKINA Yuliya Mihaylovna — PhD in Psychology, Head of the Department of practical and special psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: per@bk.ru



ВЕТЕРОК Екатерина Владимировна — кандидат психологических наук, доцент кафедры практической и специальной психологии факультета психологии НГПУ, Новосибирск.

VETEROK Ekaterina Vladimirovna — PhD in Psychology. Associate Professor at the Department of practical and special psychology at the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: severus.snegg.1997@gmail.com



ГАНПАНЦУРОВА Ольга Борисовна — старший преподаватель кафедры практической и специальной психологии факультета психологии НГПУ, Новосибирск.

GANPANTSUROVA Olga Borisovna — a lecturer at the Department of practical and special psychology at the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: olgana74@mail.ru



СИНБУХОВА Елена Васильевна — медицинский психолог, нейропсихолог НМИЦ нейрохирургии им. академика Н. Н. Бурденко, Москва.

SINBUKHOVA Elena Vasilyevna — medical psychologist, neuropsychologist at the N. N. Burdenko NMRCN, Moscow (Russia).

E-mail: ESinbukhova@nsi.ru



ЗАНКОВСКИЙ Анатолий Николаевич — доктор психологических наук, профессор, заведующий лабораторией психологии труда, эргономики, инженерной и организационной психологии ИП РАН, Москва.

ZANKOVSKY Anatoly Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, professor. Head of the Laboratory of labour psychology, ergonomics, engineering and organizational psychology at the IP RAS, Moscow (Russia).

E-mail: azankovsky@gmail.com



ПРОЦЕНКО Денис Николаевич — кандидат медицинских наук, главный врач городской клинической больницы № 40 ДЗМ, доцент кафедры анестезиологии и реаниматологии РНИМУ им. Н. И. Пирогова, Москва.

PROTSENKO Denis Nikolaevich — PhD in Medicine, Chief physician of the City Clinical Hospital № 40 of the Moscow Healthcare Department, associate professor at the Department of Anaesthesiology and Critical Care Medicine of the N. I. Pirogov MU, Moscow (Russia).

E-mail: ProtsenkoDN@zdrav.mos.ru



СИНБУХОВА Надежда Ивановна — невролог Центральной поликлиники ОАО «РЖД», Москва.

SINBUKHOVA Nadezhda Ivanovna — neurologist at the Central Polyclinic JSC «Russian Railways (RZhD)», Moscow, (Russia).



НИКИФОРОВ Игорь Сергеевич — кандидат технических наук, ассоциированный коуч Центра executive-коучинга Московской школы управления «Сколково», директор информационно-технологической компании ВСС, Санкт-Петербург.

NIKIFOROV Igor Sergeevich — PhD in Technical Sciences, associated executive-coach of the Center of Coaching of Moscow school of economics Skolkovo, general manager of IT-company ВСС, St. Petersburg (Russia).

E-mail: nis772@gmail.com



ШЕЙНОВ Виктор Павлович — доктор социологических наук, профессор, академик Международной академии информационных технологий, профессор кафедры психологии и педагогического мастерства РИВШ, Минск (Республика Беларусь).

SHEINOV Viktor Pavlovich — Doctor of Sociological Sciences, full professor, academician of the International Academy of information technologies, a professor at the Department of psychology and pedagogical proficiency at the НИИЕ, Minsk (Republic of Belarus).

E-mail: sheinov1@mail.ru



КАРПИЕВИЧ Виктор Александрович — доцент, кандидат исторических наук, доцент кафедры гуманитарных наук УГЗ МЧС Беларуси, Минск (Республика Беларусь).

KARPIEVICH Viktor Alexandrovich — associate professor, PhD in Historical Sciences, associate professor of the Department of humanities of the UCP MES of Belarus, Minsk (Republic of Belarus).

E-mail: karpievich68@yandex.by



АБУШКИН Борис Михайлович — кандидат психологических наук, доцент. Заместитель директора Института психологии, социологии и социальных отношений по науке МГПУ, Москва.

ABUSHKIN Boris Mikhailovich — PhD in Psychology, associate professor. Deputy director for Science at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: AbushkinBM@mgpu.ru



КОНЦЕВЕНКО Янина Николаевна — начальник отдела сопровождения и пролонгации договоров добровольного медицинского страхования АО «МАКС», Москва.

KONTSEVENKO Yanina Nikolaevna — Head of the Department for support and prolongation of treaties of the voluntary health insurance JS «MAKS», Moscow (Russia).

E-mail: janina25@mail.ru



КОЗИКОВ Даниил — аспирант кафедры общей и практической психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

KOZIKOV Daniil — a post-graduate student at the Department of general and practical psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: daniil.kozikov@mail.ru



КОГАН Борис Михайлович — доктор биологических наук, профессор, заведующий кафедрой клинической и специальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва.

KOGAN Boris Mixajlovich — Doctor of Biological Sciences, professor. Head of the Department of clinical and special psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: boriskogan@mail.ru



МУХИНА Анастасия Александровна — педагог-психолог школы № 1799, Москва.

MUKHINA Anastasiya Aleksandrovna — an educational psychologist at School № 1799, Moscow (Russia).

E-mail: dadeko@inbox.ru



ХАЗИЕВА Татьяна Ивановна — аспирант кафедры клинической и специальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

KHAZIEVA Tatiana Ivanovna — a post-graduate student at the Department of Clinical and Special Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Institute of the MCU, Moscow (Russia).

Email: tanya.hazieva@gmail.com



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск.

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogics. Docent at the Department of general psychology and history of psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru